
Master class from a foreign expert about the Polish education system 

 

Today, on October 11, at the initiative of the "Economics" faculty, the 

"Economics" department, a visiting Ph.D. from Krakow University of Economics 

(Poland) was invited. Ewa Pyrzynska organized a master class on "Education 

system of Poland". 

 

Pedagogical staff of the institute, scientific researchers, students took part in it. 

 

During the master class, the Polish expert provided the listeners with interesting 

information, full of facts, about modern trends in international higher education 

today, the educational process in Europe, in particular, the Polish education 

system. 

 

In the master class, held in the style of mutual exchange of ideas, the listeners 

received detailed answers to the questions they were interested in. 



Мастер-класс от иностранного специалиста о польской системе 
образования. 

 Сегодня, 11 октября, факультет "Экономика" по инициативе кафедры « 
Экономика» провела мастер-класс с участием приглашённого гостя, доктор 
философии краковского экономического университета (Польша). Мастер-

класс на тему "Система образования Польши" организовала Ева Пиржинская. 
В нем приняли участие профессорско-педагогический состав института, 
научные исследователи, студенческая молодежь. В ходе мастер-класса 
польский эксперт предоставил слушателям интересную информацию, 
богатую конкретными фактами, о современных тенденциях в современном 
международном высшем образовании, образовательном процессе в Европе и, 
в частности, о польской системе образования. На мастер-классе, 
проходившем в форме обмена мнениями, общения, слушатели получили 
развернутые ответы на интересующие их вопросы. 



 

Polsha ta'lim tizimi haqida xorijlik mutaxassisdan master-klass 

 

Bugun, 11-oktabr kuni "Iqtisodiyot" fakulteti, "Iqtisodiyot" kafedrasi 

tashabbusi bilan 

 Krakov iqtisodiyot universitetidan (Polsha) tashrif buyurgan PhD. Ewa 

Pyrzynska tomonidan "Education system of Poland" mavzusida master-klass 

tashkil etildi. 

 

Unda institut pedagog xodimlari, ilmiy tadqiqotchilar, talaba-yoshlari 

ishtirok etishdi. 

 

Polshalik mutaxassis mahorat darsi davomida bugungi xalqaro oliy ta'lim 

sohasidagi zamonaviy tendensiyalar, Yevropada ta'lim jarayoni, xususan, Polsha 

ta'lim tizimi haqida tinglovchilarga aniq faktlarga boy, qiziqarli ma'lumotlarni 

taqdim etdi. 

 

O'zaro fikr almashish, muloqot tarzida kechgan master-klassda tinglovchilar 

o'zlarini qiziqtirgan savollarga atroflicha javob olishdi. 

 


